

Form 1 Information Day – Student Ambassador (Students' tour)

14 November 2017

Dear Parents/Guardians,

Our school is going to organize a "Form 1 Information Day" on 18 November 2017 (Saturday) to disseminate arrangements about our Form 1 students' admission to the parents of primary students. Your child is cordially invited to be our student ambassador, assisting in the reception of visitors. Please encourage your child to participate in the event. Details are as follows:

Date: 18 November 2017 (Saturday)

Venue: School campus

Time: 1:00 pm – 5:00 pm

Teacher-in-charge: Mr. Chan Pui Hung and Mr. Leung Ka Yin (Tel 2777 5117)

Please complete e-notice on or before 17 November 2017 (Friday).

Ho Lik Sang Lobo
Principal
Maryknoll Fathers' School

Notes to participants:

Student Ambassadors should wear tidy summer school uniform and be modest in their appearance.

CPH

瑪利諾神父教會學校

請簽署電子通告

中一資訊日 – 學生大使 (小學生導賞)

敬啟者：本校將於十一月十八日 (星期六) 舉行「中一資訊日」，向區內的小學家長介紹本校來年的中一入學安排。現邀請 貴子弟擔任學生大使，協助接待嘉賓及校園導賞。當天的活動得以順利進行，將有賴各位同學積極參與及家長支持。現將有關詳情臚列如下：

日期：二零一七年十一月十八日 (星期六)

地點：本校

時間：下午1:00 至下午5:00

負責老師：陳沛洪老師、梁嘉賢老師 (電話：2777 5117)

請 閣下於十一月十七日 (星期五) 前填妥電子通告。如有查詢，請與負責老師聯絡。

此致
各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟

二零一七年十一月十四日

參加者須知：

各學生須穿著整齊夏季校服，並注意儀容端莊。

CPH